
 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№70 
 

Днес 19.12.2014 г. в залата на Общински комплекс по социални услуги гр.Кнежа 
се проведе редовно заседание на Общинския съвет – Кнежа.  На заседанието от 17 
общински съветника присъстваха 17.  

Преди започване на заседанието на общинския съвет Кнежа председателят на 
общинския съвет награди изявени спортисти от общината за 2014 година приети с 
Решение №608 по Протокол №69 от 28.11.2014 година. 

Председателят на общинския съвет г-жа Малина Цолова откри редовното за 
м.Декември заседание в 1500 часа и предложи то да протече по  обявения проект за 
дневен ред. 

 Общинският съвет прие със 17 гласа „за” следния 
Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

1.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица: 
1.1.Докладна записка от Малина Цолова – председател на Общински 

съвет Кнежа относно приемане на Програма за работата на общинския съвет. 
1.2.Предложение от Малина Цолова – председател на Общински съвет 

Кнежа относно отбелязване на Коледните и Новогодишни тържества. 
1.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 

относно вземане на решение за придобиване от община Кнежа право на 
собственост върху недвижим имот собственост на Надежда Петрова 
Драшанска и Димитър Петров Къндин посредством безвъзмездното му 
прехвърляне. 

1.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 
относно предоставяне на моторно превозно средство марка „ФОРД”, модел 
„ТРАНЗИТ КУСТОМ” 8+1 места с регистрационен № СА6021ХТ, собственост на 
ОУ „Христо Ботев” с.Бреница на Община Кнежа за нуждите и във връзка с 
организиране на дейността по осигуряване на транспорта на пътуващите до 
средищните училища и детски градини деца и ученици в задължителна 
училищна и предучилищна възраст. 

1.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 
относно молба от инж.Светлана Калапишева – директор на ПГЗ „Стефан Цанов” 
гр.Кнежа и инж.Цветана Трендафилова – директор на ПГМЕТ „Христо 
Смирненски” гр.Кнежа относно изготвяне на ПУП за делба. 

1.6.Докладна записка от Сашо Велев–директор на ОУ „Васил Левски” 
с.Еница относно предвидени  средства за асфалтиране двора на училището. 

1.7.Предложение от Цветомир Тихомиров Миловски – председател на 
сдружение „Кнежа в Европа” относно прекратяване на договор №96 от 
03.07.2012 година. 
 1.8.Докладна записка от Йорданка Плешковска – секретар на народно 
читалище «Народно съзнание 1897» с. Бреница относно допълване на 
Инвестиционната програма за 2014 година. 
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 1.9.Молба от Ц В С от гр.Кнежа относно отпускане на средства за 
инвитро процедура. 

2.Разни. 
 
На заседанието присъстваха: 
инж. Николай Дамяновски – зам.-кмет на община Кнежа; 
г-н Къдрин Караджов– зам.-кмет на община Кнежа; 
г-жа Наталия Христова–Радомирска – секретар на община Кнежа; 
г-жа Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща администрация”; 
г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана 

администрация”. 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И 
ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА: 

1.1.Докладна записка от Малина Цолова – председател на Общински съвет 
Кнежа относно приемане на Програма за работата на общинския съвет, докладва 
г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага да се приеме програмата. 
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

програмата да бъде приета. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси предлага да се приеме  програмата. 
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага  да се приеме програмата. 
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме програмата. 
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 

и данъчна политика предлага да бъде приета програмата. 
Общинският съвет прие програмата. 

Р Е Ш Е Н И Е №623 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 36, ал. 2 от правилника 

за организация и дейността на общински съвет – Кнежа, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинска администрация, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Приема програма за работата на Общинския съвет и неговите комисии, и 

график за провеждане на заседанията за периода м. януари – м.юни 2015 година. 
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
1.2.Предложение от Малина Цолова – председател на Общински съвет 

Кнежа относно отбелязване на Коледните и Новогодишни тържества, докладва г-
жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага да се приеме предложението. 
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

предложението да бъде прието. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси предлага да се приеме  докладната записка. 
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага  да се приеме докладната записка. 
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Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме предложението. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 
Р Е Ш Е Н И Е №624 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

1.За организиране на тържество във връзка с Коледните и Новогодишни 
празници, да бъде отпусната сума до 2 000 (две хиляди) лева. 

2.Средствата да бъдат осигурени от бюджета на общинския съвет. 
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
1.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 

относно вземане на решение за придобиване от община Кнежа право на 
собственост върху недвижим имот собственост на Надежда Петрова Драшанска и 
Димитър Петров Къндин посредством безвъзмездното му прехвърляне, докладва 
г-жа Плевненска. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка. 
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 

и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка. 
Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №625 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 1 и чл. 34, ал. 3 и ал. 7 от 

ЗОС, чл. 7 от Наредба № 4 за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Дава съгласие за придобиване от община Кнежа право на собственост от 

Надежда Петрова Драшанска и Димитър Петров Къндин, придобит по наследство от 
Петър Илиев Къндин, представляващ идеална част от ПИ 2109, целия с площ 5 093 
кв.м, находящ се в гр.Кнежа, ул.Странджа. 

Данъчната  оценка на имота е 5 095,50 лева (пет хиляди деветдесет и пет лева и 
петдесет стотинки) съгласно Удостоверение за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от 
ДОПК, изх.№3143/08.12.2014 година, издадено от община Кнежа. 

2.Възлага на кмета на община Кнежа изпълнението на настоящето решение. 
3.Общинският съвет Кнежа актуализира Програмата за управление и 

разпореждане с имоти – общинска собственост за 2014 година в частта, 
регламентираща разпореждането с имоти – общинска собственост, съгласно горните 
решения. 

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
1.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 

относно предоставяне на моторно превозно средство марка „ФОРД”, модел 
„ТРАНЗИТ КУСТОМ” 8+1 места с регистрационен № СА6021ХТ, собственост на 
ОУ „Христо Ботев” с.Бреница на Община Кнежа за нуждите и във връзка с 
организиране на дейността по осигуряване на транспорта на пътуващите до 
средищните училища и детски градини деца и ученици в задължителна училищна 
и предучилищна възраст, докладва г-жа Дойчинова. 

Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 
екология  предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 
докладната записка да бъде приета. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически 
въпроси предлага да се приеме  докладната записка. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 
предлага  да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 
Р Е Ш Е Н И Е №626 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 5 от Договор за 
предоставяне на моторно превозно средство по Модул „Осигуряване на транспортни 
средства за превоз на деца и ученици в задължителна предучилищна и училищна 
възраст” на национална програма „Модернизация на материалната база в училище” за 
2014 година, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 
1.Моторно превозно средство марка „ФОРД”, модел „Транзит Кустом”, 8+1 

места, с регистрационен № СА6021ХТ, да се ползва от община Кнежа за организиране 
на дейността по осигуряване на транспорта на пътуващите до средищните училища и 
детски градини деца и ученици в задължителна училищна и предучилищна възраст. 

2.Общината се задължава да използва моторното превозно средство описано 
единствено за извършване на превоз на деца и ученици. 

3.Общината се задължава да не извършва разпоредителни сделки с предмет 
правото на собственост върху горецитираното моторно превозно средство. 

4.Общината се задължава да не предоставя на трети лица моторното превозно 
средство. 

5.Общината се задължава през гаранционния период, да извършва всички 
дейности по техническото обслужване на МПС по чл. 1 в оторизираната сервизна 
мрежа на доставчика на превозното средство. 

6.При експлоатацията на прехвърленото МПС общината се задължава да 
извършва следното: 

• Да поддържа превозното средство в техническа изправност; 
• Да организира изпълнението на всички изисквания, които нормативните 

актове поставят във връзка с използването на предоставеното МПС за 
превоз на деца и ученици. 

7.Възлага на кмета на община Кнежа да предприеме необходимите действия за 
изпълнение на горецитираните решения. 

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
1.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа 

относно молба от инж.Светлана Калапишева – директор на ПГЗ „Стефан Цанов” 
гр.Кнежа и инж.Цветана Трендафилова – директор на ПГМЕТ „Христо 
Смирненски” гр.Кнежа относно изготвяне на ПУП за делба, докладва г-жа 
Плевненска. 

Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 
обществен ред и безопасност на движението предлага  докладната записка, да се 
разгледа в бюджетната комисия. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 
Р Е Ш Е Н И Е №627 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 124а от ЗУТ, Общинският съвет 
Кнежа 

Р Е Ш И: 
1.Общинският съвет Кнежа разрешава изготвянето на ПУП-ПР съгласно 

приложено Задание за ИПУП-ПР – изменение на улична регулация на строителен 
квартал 174 по ЗРП на гр.Кнежа и обособяване на нови УПИ и приложена Схема-
предложение. 

2.Към обхвата на горецитираната разработка, да се добавят следните имоти на 
Помпена станция „Свинско езеро” – имот пл.№3766 и пл.№3767. 

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
1.6.Докладна записка от Сашо Велев–директор на ОУ „Васил Левски” 

с.Еница относно предвидени  средства за асфалтиране двора на училището, 
докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага  докладната записка, да не се 
приеме. 
 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да не се приеме докладната записка, поради липса на 
средства.  

Общинският съвет прие предложението на комисиите. 
Р Е Ш Е Н И Е №628 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

1.Не приема Докладна записка от Сашо Велев–директор на ОУ „Васил Левски” 
с.Еница относно предвидени  средства за асфалтиране двора на училището, поради 
липса на средства. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
1.7.Предложение от Цветомир Тихомиров Миловски – председател на 

сдружение „Кнежа в Европа” относно прекратяване на договор №96 от 03.07.2012 
година, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага  предложението, да се приеме. 
 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да се прекрати договора.  

Общинският съвет прие предложението на комисиите. 
Р Е Ш Е Н И Е №629 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

 1.Да се прекрати договор №96 от 03.07.2012 година, сключен между община 
Кнежа и сдружение „Кнежа в Европа”. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
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 1.8.Докладна записка от Йорданка Плешковска – секретар на народно 
читалище «Народно съзнание 1897» с. Бреница относно допълване на 
Инвестиционната програма за 2014 година, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да се  измени Приложение № 6.3. в бюджет 2014 г. с обект 
Ремонт на покрива и салона на народно читалище „Народно съзнание 1897”  с.Бреница. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 
Р Е Ш Е Н И Е №630 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

1.Да се измени Приложение №6.3 от бюджет 2014 година с обект Ремонт на 
покрива и салона на Народно читалище „Народно съзнание 1897” с.Бреница.  

Гласували: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-1. (Михайлова не гласува 
поради конфликт на интереси.) 
 1.9.Молба от Ц В С от гр.Кнежа относно отпускане на средства за инвитро 
процедура, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация 
и данъчна политика предлага да се отпуснат 500 лева от средствата предвидени за 
Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет, които не са на основание на 
Закона за семейните помощи за деца и Закона за социалното подпомагане. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 
Р Е Ш Е Н И Е №631 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 
Р Е Ш И: 

 1.Да се отпуснат 500 лева на Ц В С за инвитро процедура от средствата 
предвидени за Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет, които не са на 
основание на Закона за семейните помощи за деца и Закона за социалното подпомагане. 

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
ПО ВТОРА ТОЧКА – РАЗНИ: 
Инж.Дамяновски пожела весело изкарване на предстоящите Коледни и 

Новогодишни празници и връчи на съветниците подаръци от общината. 
Г-жа Цолова също пожела на всички присъстващи много здраве и весели 

празници.  
 
След изчерпване на материалите по дневния ред, председателят на общинския 

съвет закри последното заседание за 2014 година в 16,15 часа. 
 
 

Протоколчик:     Председател ОбС: 
/П.македонска/     /М.Цолова/ 
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